
 
Schriftelijke vragen o.g.v. artikel 39 Reglement van Orde 

 
 
Datum 
 

9 jan 2024 

Steller vragen 
 

Katrien van Meenen en Jaap Haubrich - VVD 

Over onderwerp 
 

Aantal inbraken Voorschoten 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 
Aanleiding:  
Op 9 januari 2024 verscheen in het AD het artikel “Overal in het land minder inbraken, maar 
in Voorschoten zijn dieven juist actiever”. In dit artikel wordt gesteld dat het aantal 
woninginbraken in Voorschoten in 2023 meer dan verdubbeld is met 62, tegen 29 in het jaar 
ervoor, en dat dit extra opvallend is omdat de landelijke trend juist minder inbraken laat zien. 
 

1. Herkent het College de cijfers zoals genoemd in het artikel in het AD? 
2. Zo ja, heeft het College (volgend uit onderzoek van Politie) een verklaring voor deze 

verdubbeling van het aantal woninginbraken? 
3. Speelt deze problematiek in de gehele Gemeente Voorschoten of concentreert zich dit 

in bepaalde wijken / buurten? 
4. Kan het College aangeven of er op korte termijn bepaalde (wijk- of buurtgerichte) 

preventieve maatregelen genomen gaan worden? Zo ja, welke? 

Toelichting (indien nodig): 
 
 


